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Nad Rybníkem 401  
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a  
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         V Jedovnicích dne 3.3. 2020 
 
Věc: Podnět  
 
 
Vážená školská rado, vážení zastupitelé,  
 
obracíme se na Vás v záležitosti kvality vzdělávání na Základní škole Jedovnice. Dle inspekční zprávy 
České školní inspekce (dále jen zprávy) ze dne 17. 10. 2019 vyplývá, že se ve škole nedaří vytvořit 
mezi pedagogy pozitivní klima. To se samozřejmě odráží i na přístupu pedagogů k žákům a rodičům. 
Dle zprávy ředitelka nedokázala vytvořit vhodné podmínky pro zlepšení. Naopak došlo k tomu, že při 
rozdělování nových úvazků se zvýšil počet hodin, které jsou vyučovány bez příslušné odbornosti. ČŠI 
přímo konstatuje, že tím došlo ke snížení kvality úrovně vzdělávání. Dále ze zprávy vyplývá, že 
výsledky žáků jsou metodickým sdružením a předmětovými komisemi především sumarizovány a 
nejsou přijímána žádná konkrétní opatření k jejich zlepšení. 
  
V nedávné době došlo k odchodu většího počtu žáků především z druhého stupně. Dle našich 
informací byla důvodem převážně nespokojenost s kvalitou vzdělávání na základní škole.  
 
Kvalitu vzdělávání především cizích jazyků pak také nepříznivě ovlivňuje, v některých případech, 
nekvalifikovanost pedagogů. Ve škole je nedostatek učitelů a dochází tak k situacím, kdy po delší 
dobu třídu učí např. vychovatelka z družiny/školního klubu nebo asistentka pedagoga.  
Je paní ředitelka dostatečně aktivní v hledání nových učitelů, kteří i dle zprávy ČŠI ve škole chybí? Je 
schopna nám předložit, jakým způsobem nové pedagogy hledá?  
 
Na webových stránkách školy chybějí dokumenty k nahlédnutí, jako například zápis z jednání školské 
rady, nebo Výroční zpráva za rok 2018/2019, kterou má paní ředitelka povinnost ze zákona předložit.  
 
Celkově chceme poukázat na velmi špatnou komunikaci paní ředitelky, která v zásadě vidí problémy v 
rodičích a žácích a řešení v odchodu dětí nespokojených rodičů jinam. 
  
Žádáme školskou radu o řešení našeho podnětu a zaslání sdělení ke způsobu řešení popisovaného 
stavu vedoucího ke zkvalitnění výuky na základní škole.  
 

Děkujeme 


